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TÜBITAK’TA 
SAÜ FARKI
TUBİTAK-2209 programlarına büyük 
ilgi gösteren öğrenciler 2023 yılının 2. 
döneminde 440 başvuru yaptı. Bunlardan 
218’i destek almaya hak kazandı. TÜBİTAK 
2209-B kapsamında ise 65 başvurudan 
37’sine hibe desteği sağlandı. Projeleri için 
destek alan öğrenciler oldukça heyecanlı.
SAYFA 2

SAHALAR YENILENIYORSAHALAR YENILENIYOR
Sakarya 
Üniversitesi’nde spor 
alanları yenileniyor. 
Sahaların 
yenilenmesiyle spor 
yapan öğrenciler 
motivasyonlarının 
artacağını söylüyor. 
Sahaların bakımının 
yaz ayına doğru 
bitmesi öngörülüyor.
SAYFA  6

ÇEKIYOR, ÇEKMIYOR
SAÜ’lü öğrenciler internete erişimde 
sorun yaşıyor. Bu temel ihtiyacın yeterli 
olmaması öğrencilerin hem günlük 
hayatını hem de akademik hayatını 
etkiliyor. Fakültelere göre değişiklik 
gösteren internet hızı bazen katlara göre 
bile değişkenlik gösteriyor.  SAYFA 4-5

SAÜ’NÜN IYILIK MELEĞI
Sakarya Üniversitesi öğrencisi Burak 
Gültekin, kütüphane açma hayalini 
gerçekleştirdi. 13 yıl sonra 2 kütüphane 
açan Gültekin, kütüphanelerden birine 
anne ve babasının adını verdi. 
SAYFA 8

ZORUNLU STAJ ZORUNLU STAJ 
HAYATIMIZI DEĞIŞTIRDIHAYATIMIZI DEĞIŞTIRDI
Sakarya Üniversitesi İletişim Fakültesi 
Gazetecilik bölümü, mezunlarını konuk ederek 
deneyimlerini dinledi. Habertürk’ten Hakan 
Altıntaş, Milliyet’ten Zeynep Dilara Akyürek 
ve Cumhuriyet’ten Remzi Akkök meslek 
hakkında edindikleri tecrübeleri öğrencilerle 
paylaştı.SAYFA 3

Sakarya’nın sembollerinden biri olan Ada 
Ekspresi Gebze’ye kadar sefer yapıyor. Saü’lü 
öğrenciler 3 yıl önceki gibi durağın Pendik’e 

kadar uzatılmasını talep ediyor. Yetkiler ise 
gerektiğinde alternatif taşıtlara yönelebileceğini 
söylüyor.SAYFA 7

ADA ‘EKSPRESI’NI GERI ISTIYOR 



Sakarya Üniversitesi Rektörü
Prof. Dr. Hamza AL

SAÜ’LÜLER TÜBITAK’TA 
FARK YARATIYOR
Öğrenciler, araştırma üniversitesi vizyonuna tam destek vermeye 
devam ediyor. Her geçen gün kabul edilen projelerin sayısı artıyor.
TÜBİTAK-2209 programları, Sakarya 
Üniversitesi’nden büyük ilgi görüyor. 
Programa, 2023 yılının 2. döneminde 440 
başvuru yapıldı. Başvuruların 218’i destek 
almaya hak kazandı. TÜBİTAK 2209-B 
kapsamında ise 65 başvurunun 37’si hibe 
desteği kazandı. Projeleri için TÜBİTAK'tan 
destek alan öğrenciler, geliştirdikleri 
projelerin geleceği konusunda oldukça 
heyecanlı.
HAVA BASINCIYLA ÇALIŞAN SİLAH
'Hava Basıncı ile Çalışan Silah Namlusunun 
Deneysel ve Explicit Sayısal Metotla Kalınlık 
Optimizasyonu' üzerine çalışan Mühendislik 
öğrencileri, Kaan Ferikel ve Serdar Kaan 
Demir, ''Bu projeyi hayata geçirirken 
ARGE Topluluğundaki arkadaşlarımız ve 
danışman hocamız bizlere büyük destek 
oldu. Amacımız dünya üzerinde daha 
önce yapılmayan bir şeyi yapmak ve 
baruta ihtiyaç duymadan çalışan bir silah 
üretmekti. Projemizi tasarlarken büyük 
zorluklar çektik” şeklinde konuştu. 
Süreç içerisinde derslerinde ve sosyal 
ilişkilerinde yaşadıkları sorunları ise şöyle 
dile getirdiler: ” Uzun süre uykusuz kaldık 
ve çok yorulduk. Bu süre zarfı boyunca hem 
sosyal ilişkilerimizde hem de derslerimizde 
sorunlar yaşadık. Fakat şu anda projemiz 
onaylandı. Yaşadığımız tüm sıkıntılar buna 
değmiş gibi hissediyoruz.” 
Projelerini geliştirme sürecinde, sahip 
oldukları ekipmanların yetersizliğine 
değinen Ferikel ve Demir, ise Türkiye'nin 
en büyük savunma sanayi şirketlerinden 
biriyle anlaştı. Sanal ortamda tasarladıkları 
projelerini fiziksel ortamda gerçekleştirmek 
için çalışmalara başladılar. 
ARAŞTIRDIM GELİŞTİRMEK 
İSTİYORUM
'Glioblastoma Hücrelerinde Abemasiklibin 
Efflux Pompaları Üzerindeki Etkisinin Gen 
Düzeylerinin Araştırılması' projesini yürüten 
Yusuf Yılmaz, çalışmasını şu sözlerle anlattı: 
“Kansere ve nörolojiye büyük bir ilgim vardı. 

Ben de bu konuyla alakalı bir araştırma 
yapmak istedim. Araştırmam esnasında 
danışman hocam ve laboratuvardaki 
arkadaşlarım bana büyük destek oldu. 
Uykusuz geçen gecelerin ve yorgun günlerin 
ardından projemin onaylanması beni fazlaca 
sevindirdi. Şu anda projeyi zenginleştirmek 
için araştırmalar ve deneyler yapıyorum” 
diye konuşan Yılmaz,” Beyin kanseriyle ilgili 
olan çalışmama çok büyük bir hırsla devam 
ediyorum” şeklinde konuştu.
“DERS KİTAPLARINA GİRENE KADAR”
‘Adi Diferansiyel Denklemlerin Rezonans 
ve Tekrarlayan Kök Çözümleri İçin Son 
Zamanlarda Geliştirilen Bir Pertürbasyon 
Metodunun Farklı Tip Denklemlere 
Uygulanarak Üzerine Çalışılması' üzerine 
çalışan Aslı Persek, “Projemi, ders 
kitaplarında anlatılabilecek dereceye 
gelene kadar geliştirmek istiyorum. Bu 
konunun öğrencilere yeni bir bakış açısı 
kazandıracağını düşünüyorum. Aynı 
zamanda araştırmamın, kısmi türevli 
denklemlerde çalışıp çalışmayacağını 
da merak ediyorum. Projemin Tübitak 
tarafından kabul edilmesi ve danışman 
hocamın destekleri motivasyonumu 
yükseltiyor. Bu motivasyonu araştırmamı 
geliştirmek için kullanacağım” şeklinde 
konuştu.
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Haber: Yunus ARSLAN

Üniversite olarak 2023-2024 
Bahar yarıyılını geride bırakıyoruz. 
Araştırma Üniversitesi olma 
vizyonuyla çıktığımız bu yolda 
özellikle proje bazlı çalışmalarda 
önemli mesafeler kaydettik. Son 
olarak Sakarya Üniversitesi, 
Cumhuriyetimizin 100. Yılına Özel 
olarak açılan TÜBİTAK-1001 çağrısı 
kapsamında, 6 proje kabulü ile 
Türkiye birincisi olarak önemli bir 
başarı elde etti. Üniversitemizdeki 
araştırmacıların yüksek etki 
faktörlü dergilerde yayımladıkları 
makaleler, ulusal ve uluslararası 
düzeydeki akademik sıralamalarda 
üniversitemizin konumunu 
önemli ölçüde etkilemektedir. 
Üniversitemizin sıralamalardaki 
yerinin iyileştirebilmesi, özellikle Web 
of Science gibi veri tabanında yüksek 
etki faktörüne sahip dergilerde 
yapılan yayınların sayısının 
artırılmasına bağlıdır. Bu kapsamda 
“Web of Science” indeksinde taranan, 
Q1, Q2 ve Q3 çeyreklik diliminde 
bulunan dergilerde üniversitemiz 
akademisyenlerinin 2024 yılı 
itibarıyla basılan makalelerine 
nakdi teşvik ödemesi yapılması 
kararlaştırıldı. Bu ve buna benzer 
desteklerle nitelikli yayın sayısının 
artacağı düşünülmektedir. 
Üniversite olarak yaptığımız tüm 
çalışmaları şehrimizin kurum ve 
kuruluşları ile paylaşıyoruz. İlk 
paylaşımımızı SATSO ile yapmıştık. 
Nisan ayında Sakarya Valimizi 
bilgilendirdik. Bu ay içerisinde 
Sakarya Esnaf ve Sanatkârlar 
Odaları Birliği (SESOB)’u 
bilgilendireceğiz. Bunların yanı sıra 
birçok alanda iş birliklerimiz sürüyor. 
Son olarak Üniversitemiz ile Sakarya 
Genç İş Adamları Derneği (GİAD) 
arasında olası afet durumlarında 
işbirliği konusunda protokol 
imzalandı. Üniversite Sanayi işbirliği 
bağlamında atılan adımların buna 
benzer işbirliklerinin artmasını 
temenni ediyorum.
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“DIL VE PROGRAM ÖĞRENIN”
Sakarya Üniversitesi, Gazetecilik  mezunları, Hakan 
Altıntaş, Zeynep Dilara Akyürek ve Remzi Akkök öğrencilere 
deneyimlerini aktardı.

Sakarya Üniversitesi İletişim Fakültesi 
Gazetecilik bölümü, profesyonel hayata 
adım atan mezunlarını konuk etti. 
Habertürk’ten Hakan Altıntaş, Milliyet’ten 
Zeynep Dilara Akyürek ve Cumhuriyet’ten 
Remzi Akkök, mezun oldukları okula geri 
dönerek deneyimlerini paylaştı. Gazeteciliğe 
adım atarken nelere dikkat ettiklerini ve 
hangi yolu izlediklerini anlatarak, gazeteci 
adaylarına yol gösterdiler. 
Gündem editörü olarak görev yapan Hakan 
Altıntaş, Habertürk’te stajyer olarak başladığı 
dönemde seçim, deprem ve maden kazası 
gibi önemli olaylara nasıl şahitlik yaptığını 
anlattı. Milliyet editörü Zeynep Dilara 
Akyürek ise Habertürk’te başladığı staj 
sürecinin kendisini Milliyet’teki işine nasıl 
taşıdığını aktardı. Haberciliğin çocukluk 
hayali olduğunu söyleyen Akyürek, artık her 
olaya ‘Bu konuyla ilgili nasıl özel bir haber 
yaparım’ gözüyle baktığını söyledi.
“STAJ İÇİN OKULUMU DONDURDUM”
Diğer konuk Remzi Akkök, staj yapmanın 
önemini vurgulayarak deneyimini şu 
sözlerle aktardı: “Kariyer açısından önemli 
olduğunu düşünüyorum. Benim staj 
dönemim pandemi dönemine denk geldi 
ve bu süreçte sektöre adım atabilmek için 
okulumu dondurma kararı aldım. 3 aylık 
spor muhabirliği yapma şansı yakaladım. 
Sonra Cumhuriyet’le yolum kesişti.”
“TATİL GAZETECİ İÇİN DAHA FAZLA 
İŞTİR”
Hakan Altıntaş, tatillerde bile hiç durmadan 

çalışmaya devam ettiğini belirterek 
temposunu şu sözlerle anlattı: ”Bayram ve 
tatiller gazeteci için daha fazla iş demektir. 
Ülke gündemine göre çalışma saatleriniz 
esneklik gösterebilir. ‘Mesaim bitti, gideyim’ 
olmaz.” 
Akyürek Milliyet’te çalıştığı süre içinde 
fedakârlık yapmadığı bir gün bile olmadığını 
dile getirdi: Gerektiğinde gece kalkıp 
röportajlarımı yaptım. Çünkü kendinizi 
röportaj yapacağınız kişinin saatlerine 
uyumlamak zorundasınız.”
Akkök de çalışma düzenini şu sözlerle 
anlattı: “Sektörde vardiyalı bir düzen hâkim, 
gündüz veya gece çalışma ihtimaliniz var. 
Mesleği sevmek önemli, bu sayede sosyal 
yaşamı da sürdürebiliyorsunuz. Zamanımı 
genellikle mesleğimle ilgili aktivitelerle 
veya mesleğe katkı sağlamak için çaba 
harcayarak geçiriyorum.” 
TEKNİK BECERİ ŞART
Sektöre yeni adım atan SAÜ mezunlarının 
üçünün de üzerinde durduğu ortak nokta dil 
ve program bilgisi oldu. Sektörün özellikle 
Photoshop ve Premiere programlarında 
belli bir düzeyde yetkinlik istediği hatırlatıldı.
Söyleşinin ardından mezunlar ve 
katılımcılarla birlikte “Haber Editörlüğü 
Atölye Çalışması” gerçekleştirildi. Bu 
uygulamalı çalışmada, haberlerin nasıl 
toplandığı, nasıl yazılması gerektiği ve 
meslek hayatında nelere dikkat edilmesi 
gerektiği konuları interaktif bir şekilde ele 
alındı.

Şebnem C. 
APAYDIN

Hakan ALTINTAŞ
(Habertürk)

Zeynep D. AKYÜREK
(Milliyet)

Remzi AKKÖK
(Cumhuriyet)

Bad news is good news;
Good news is no news;
No news is bad news
Kampüs Haber gazetesinin 55. 
sayısı ile sizlerleyiz. Gazetecilik 
biraz da farklı ve eleştirel bakabilme 
sanatıdır. Gazetemizin son sayılarında 
öğrencilerimizin hazırladıkları eleştirel 
haberler dikkatinizi çekmiştir. Muhabir 
öğrencilerimizin gerek kampüs, gerekse 
şehir ile ilgili gelişmeleri yakından 
takip etmeleri, bazı olumsuzluklara 
dikkat çekmeleri, sorunları gündeme 
getirmeleri ve en önemlisi yapıcı 
eleştirileri sunmaları ve bu hususları 
Kampüs Haber sayfalarına taşımaları 
takdir edilmesi gereken bir durumdur. 
Şüphesiz bu konuda Rektörümüz Sayın 
Prof. Dr. Hamza Al’ın öğrencilerimizi 
cesaretlendiren açıklamalarının da 
etkisi büyüktür. Gazetecilik öğrencileri 
ile yaptığı toplantıda, “gazeteciliğin 
eleştirel bir göz ile bakmayı 
gerektirdiğini, eleştirel haber yapmaktan 
çekinmemeleri gerektirdiğini” belirtmesi 
öğrencilerimize büyük bir cesaret 
ve özgüven kazandırdı. Bu yönüyle 
Kampüs Haber her geçen gün geleceğin 
güçlü gazetecilerinin yetiştiği bir okul 
olacağını ve üniversitemizdeki gençlerin 
sesi olmaya gayret ettiğini daha fazla 
hissettiriyor. 
Gazetemizin, sadece Gazetecilik 
Bölümü değil, fakültemizin ve 
üniversitemizin tüm öğrencilerinin 
katılım ve katkısına açık olduğunu bu 
vesile ile bir kez daha söylemiş olayım. 
Kampüs Haber’in M2 Binası 3. kattaki 
ofisi siz değerli öğrencilerimizi bekliyor. 
Haber, fotoğraf, ropörtaj vb her yazı türü 
veya sayfa tasarımı ile gazetemize katkı 
sunabilirsiniz. 
Gelecek sayımızda görüşmek üzere.

Haber: Esra ŞENLİ - Tahir KARAAHMET
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KAMPÜSTE AĞIR ÇEKIM
Öğrenciler internet erişiminde sorun yaşıyor. Okulun ağı 
yetersiz kaldığında yöneldikleri mobil de tatmin edici değil.

Ortalama internet hızı: 9,14 
Mbps
Wİ-Fİ Ortalama İnternet Hızı: 9,2 
Mbps
Mobil veri Ortalama İnternet 
Hızı: 9,08 Mbps
%37,9 - Düşük Seviye
%24,2 - Orta Seviye
%38 - Yüksek Seviye

SAÜ Kampüsü sakinleri internet 
erişiminden memnun değil. Bu temel 
ihtiyacın yeterli olmaması öğrencilerin hem 
günlük hayatını hem de akademik hayatını 
etkiliyor. Bölgelere göre değişiklik gösteren 
internet hızı, binaların katlarına göre bile 
değişebiliyor. Örneğin çoğu fakültenin 
zemin katında internet hızı ortalamanın çok 
altında. Hatta bazı binalarda mobil internette 
bile sorun yaşanıyor. Ancak en büyük sorun 
üniversitenin sağladığı ağa bağlanmada 
yaşanıyor. 
Üniversitedeki internet hızı seviyesi her 
bölgede değişkenlik gösteriyor. Kampüs 
Haber ekibinin yaptığı test de bu farklılığı 
doğruladı. Kampüste üniversitenin Wi-Fi 
ağının ortalama hızının 9,2 Mbps, mobil veri 
internet hızının ise 9,08 Mbps olduğu ortaya 
çıktı. Kampüs bölgesinde internet hızının 
yüzde 37,9’unun düşük, yüzde 24,2’sinin 
orta ve yüzde 38’inin yüksek olduğu 
belirlendi. 

TELEFON DA ÇEKMİYOR
Bilgisayar Mühendisliği Fakültesi, Preklinik, 
Merkez Yemekhane, İnşaat Mühendisliği 
Kantini, İşletme Fakültesi, spor sahalarının 
hem Wi-Fi ağı, hem de mobil veri internet 
hızı düşük seviyede. Örneğin Diş Hekimliği 
Fakültesi öğrencileri, preklinikte bazı 
derslerde internete erişim ihtiyaçları 
olduğunda çok sorun yaşadıklarını dile 
getirdi. Kampüste, bu duruma alıştıklarını 
dile getiren bir İşletme Fakültesi öğrencisi 
ise “Sadece internet değil, telefon bile 
çekmiyor. Giriş katında internete erişim 
hiç yok. Dersliklerin çoğu da giriş katında 
bulunduğu için derste ihtiyacımız olsa bile 
internet kullanamıyoruz” dedi. Merkez 
Kafeterya, İletişim Fakültesi ve Mühendislik 
Fakültesi’nde ise internet hızının orta 
seviyede olduğu belirlendi. İnternet 
Erişiminin en yüksek olduğu bölgelerin 
ise Siyasal Bilgiler, Hukuk, Sanat Tasarım 
ve Mimarlık, Sağlık Bilimleri fakülteleri, 
TÖMER ve Kütüphane olduğu ortaya çıktı. 
Sanat tasarım ve Mimarlık Fakültesinden 
öğrenciler ise halinden memnun, internet 
konusunda hiçbir sorun yaşamadıklarını 
söylediler. Hukuk Fakültesi öğrencileri 
de kendi binalarında internet hızının iyi 
olduğunu, ama kütüphanenin Hukuk 
bölümünde internet erişiminde zaman 
zaman aksaklıkların olduğunu dile getirdi.

Düşük Orta Yüksek 

-İnşaat Mühendisliği 
Kantini
-Bütün Sahalar-futbol, 
basketbol, voleybol, tenis
-Bilgisayar Mühendisliği
-Preklinik
-Merkez Yemekhane 
1-2katlar

-İşletme Fakültesi
-Konservatuar Fakültesi
-Mühendislik F.-M3 - M4
-İletişim Fakültesi
-Mühendislik Fakültesi 
Dekanlığı
-İnsan ve Toplum Bilimleri 
Fakültesi
-Merkez Kafeterya
-İlahiyat Fakültesi

-Siyasal Bilgiler Fakültesi
-Hukuk Fakültesi
-Sanat Tasarım ve 
Mimarlık F.
-Sağlık Bilimleri Fakültesi
-Kongre Merkezi
-Elektrik Elektronik F.
-Mühendislik F. -M7
-Sosyal Bilimler Enstitüsü
-TÖMER
-Kütüphane

Düşük Orta Yüksek 
-İşletme Fakültesi
-Elektrik Elektronik F.
-Mühendislik F.-M3 -M4 
-M7 -M8
-İnşaat Mühendisliği K.
-Sahalar
-Bilgisayar Mühendisliği
-Preklinik
-Sosyal Bilimler Enstitüsü
-Kütüphane
-Merkez Yemekhane

-Kongre Merkezi
-İletişim Fakültesi
-Mühendislik Fakültesi 
Dekanlığı
-Merkez Kafeterya

-Siyasal Bilgiler Fakültesi
-Hukuk Fakültesi
-Sanat Tasarım ve 
Mimarlık Fakültesi
-Sağlık Bilimleri Fakültesi
-Konservatuar Fakültesi
-Saha
-İlahiyat Fakültesi
-İnsan ve Toplum 
Bilimleri Fakültesi
-TÖMER
-Kütüphane

Haber: Kübra DABACI - Fazilya ASSİMOVA
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(Hız testleri fast.com adresinden referans alınarak yapıldı)
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SAHALAR YENILENIYORSAHALAR YENILENIYOR Öğrencilerin favori mekanı 

spor alanları tadilatta, 

sonuçları heyecanla 

bekleniyor.

Havaların ısınmasıyla birlikte öğrenciler  
çoğunlukla açık havada zaman geçirmeye 
başladı. Ancak açık alanda oturacak bir yer 
bulmak her zaman kolay olmuyor. Masa ve 
sandalye sayısının yetersizliğini dile getiren 
bir Tıbbi Sekreterlik öğrencisi, "Kampüse 
geldiğimizde genellikle yer bulamıyoruz. 
Burası oldukça kalabalık olduğu için masa 

ve sandalyelerin arttırılması gerektiğini 
düşünüyorum" diye konuştu. Günün büyük 
bir çoğunluğunu kampüste geçirdiğini 
belirten Makine Mühendisliği öğrencisi Yasin 
Şenler ise, "Sürekli kampüsteyim. Açık 
alanda oturmak için insanların kalkmasını 
bekliyoruz. Kalktıklarında hemen yer 
kaparsak, zaten oturuyoruz" dedi.
Öğrencilerin bir diğer sorunu da masa ve 

sandalyelerin sürekli merkez kafeterya ve 
Çınaraltı Kafe arasında yer değiştirmesi. 
Kantinlerden sorumlu Cahit Şanver, Kampüs 
Haber’e "Konuyu en kısa zamanda çözmeye 
çalışacağım. Merkez kafeteryaya yeni 
masa ve sandalyeler getirilecek. Böylelikle 
Çınaraltı'na olan yığılma azalacaktır. Masa 
ve sandalye sayısı arttırılacak" şeklinde 
konuştu.

Sakarya Üniversitesi’ndeki spor alanları 
yenileniyor. Çalışma kapsamında 2 halı 
saha, 2 tenis kortu, bir tenis kortu, 2 
basketbol ve voleybol sahası var.
Sahaların yenilenmesinin motivasyonlarını 
arttıracağını düşünen SAÜ’lü Cemre Çetin, 
“Havalar ısınıyor, öğrenciler sahaları boş 
bırakmayacaktır” dedi.
Sakarya Uygulamalı Bilimler Üniversitesi 

öğrencilerinden İsmail Enes Uğur, 
yenilenmenin verimlerini artıracağını dile 
getirdi. 
“KAPSAMLI ONARIM GEREKİYOR”
Tadilat çalışmaları kapsamında yapılan 
zemin yenileme işlemlerini Spor Dairesi 
Başkanı Recep Eren şöyle değerlendirdi: 
“Sahalarımızda belirli aralıklarla onarım 
çalışmasına ihtiyaç duyuluyor. Süreç 

içerisinde çeşitli onarımlar yapılsa da 
kapsamlı bir onarım gerekiyordu.”
Çalışmaları Sakarya Üniversitesi ve Gençlik 
ve Spor Bakanlığı ortak finanse ediyor.
Yapılan çalışmaların yaz ayına doğru 
bitmesi planlanıyor. Bazı öğrenciler ise 
tadilat işlemlerinin bir an önce bitirilerek 
bahar turnuvalarına yetişmesini talep 
ediyor.

Kantinde ‘Köşe Kapmaca’

Haber: Tahir KARAAHMET

Haber: İrem DOĞAN
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Sakarya’nın     simgelerinden Ada Ekspresi 
sadece  Gebze’ye kadar gidiyor. Öğrenciler 
Pendik’e kadar devam etmesini istiyor.
3 yıl önce “Hatlarda yenilenme yapılacak” 
duyurusuyla  kapatılan Adapazarı – 
Pendik treni artık sadece Gebze’ye 
kadar sefer yapıyor. Sakarya Üniversitesi 
öğrencileri ise bu hattın İstanbul içine 
kadar genişletilmesini istiyor. Tren Garı 
Müdürü Kadir Karaman ise eleştirileri “Bu 
hat gerek görülmediği için kapatıldı. Çünkü 
Gebze’den sonra Marmaray var ve dileyen 
yolcularımız oradan sonra Marmaray’a 
geçebilirler” sözleriyle yanıtladı.
YOL ÜCRETİ ZORLUYOR
Sakarya Üniversitesi öğrencilerinden 
Enes Güler, “Bu hat olduğunda direkt 
olarak Pendik’e gidebiliyordum. Ancak şu 
an Yüksek Hızlı Tren’de bilet bulmak zor 
olduğu için alternatif aramam gerekiyor. 
Ada Ekspres’in geri açılması gerektiğini 
düşünüyorum” şeklinde konuştu. 
Bu şikayete ise Karaman, “Alternatif her 
zaman var. TCDD bulamazsanız Ada 
Ekspres’i var, o da olmazsa yapacak bir şey 
yok. Bilet bulamazsanız alternatif taşıtlar 
kullanırsınız” karşılığını verdi.
3 yıl önce yenileme çalışması nedeniyle 

kapatıldığı hatırlatıldığında ise Karaman, 
“Evet, bir süre çalışma vardı. Hatta 
çalışmalardan sonra 3-4 ay kadar trenler 
çalışmaya devam etti. Trafik yoğunluğundan 
dolayı hat kapasitesi kaldırmıyordu. Bu 
da düşünülerek genel müdürlük böyle bir 
tasarrufta bulundu” dedi.
Pendik’e kadar giden trenlerin kaldırılmasının 
ekonomik olarak kendisini zorladığını ifade 

eden Buse Taneli, “Marmaray yapıldı. Ama 
o da ek ücret sonuçta ve açıkçası bu bile 
zaman zaman zorlayabiliyor. Önceden Ada 
Ekspres ile direkt evime gidebiliyordum. 
Ama şu an pek mümkün değil. Otobüs 
biletleri maalesef trenden daha pahalı. 
YHT’den bilet bulmak çok güç. Hemen 
tükeniyor. Bence tekrar açılmalı” ifadelerini 
kullandı.

Eve dönüş yolu çilesi
Sakarya Üniversitesi öğrencileri, yeni terminal 
ve kampüs seferlerini yetersiz buluyor. Uzun ve 
saatler süren kuyruklara bu baharda bir çözüm yok. 

Sakarya Üniversitesi’nden (SAÜ) 
şehirlerarası otobüs terminaline giden tek 
belediye otobüs seferi var. O da saat başı 
hareket eden 29 numaralı hat. Bu yüzden 
tatil dönemleri yaklaştığında öğrenciler, 
terminale ulaşma stresine giriyor. Çünkü 
terminale ulaşmak için bazen saatlerce 
kuyruk bekliyorlar. Dolmuşla gitmeyi 
tercih ettiklerinde ise başka sorunla 
karşılaşıyorlar. Hem çift araç kullanarak 
aktarma yapmak zorundalar hem de 
bavul büyüdükçe dolmuş şoförlerinin 
tepkisi artıyor.
“AYAKTA YOLCULUK BİLE ŞANS”
SAÜ öğrencilerinden Erdal Arslan, 
yetersiz otobüs seferleri nedeniyle çift 
minibüs kullanmak zorunda olduklarını 
ancak bu kez de şoförlerin bavulları 
problem ettiğini söyledi. Otogara giden 

otobüsün uzun süre beklendiğini ancak 
daha büyük sorunun içinde onları 
beklediğini dile getiren Arslan, şikayetini 
“Binenlerin de büyük bir çoğunluğu 
ayakta seyahat etmek zorunda kalıyor 
ki bavullardan dolayı o da sınırlı oluyor” 
sözleriyle dile getirdi.
Ayakta yolculuk yapınca bile kendisini 
şanslı gördüğünü söyleyen Esen 
Şentürk, “Daha önce bunu yaşadığım için 
saatinden önce gitmeye gayret ediyorum. 
Bavullarla otobüse binmek zaten zor bir 
de çok fazla sıkışık olması işleri iyice 
zorlaştırıyor” diye konuştu.
BÜYÜKŞEHİR’İN GÜNDEMİ ‘DENGE’
Öğrencilerin şikayetlerini Kampüs 
Haber’e değerlendiren Sakarya 
Büyükşehir Belediyesi Ulaştırma Dairesi 
Başkanı Halil Çelik, Yeni Terminal ve 

kampüs arasında yeni bir hat veya ek 
sefer planlanmadıklarını dile getirdi. 
Çelik, belediyenin yaklaşımını “Özel 
firmaların ve şahısların sağladığı ulaşım 
ağlarıyla belediye otobüsleri arasındaki 
dengeyi korumak istiyoruz” diye açıkladı.

Haber: Esra ŞENLİ

Haber: Yunus ARSLAN
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ÇOCUKLAR OKUSUN DIYE

Sakarya Üniversitesi son sınıf öğrencisi Burak Gültekin, çocukluk hayalini 
gerçekleştirdi. Yardım için gittiği köy okulundaki öğrencilerden etkilenerek bir 
kütüphane kurmak isteyen Burak Gültekin, 13 yıl sonra bu hayalini gerçekleştirdi. 
Ağrı Patnos’ta doğup, büyüyen Gültekin, 
Sakarya Üniversitesi Devlet Konservatuarı 
Türk Halk Müziği Ses Eğitimi bölümü 
öğrencisi. Müzik eğitimi alma hayaliyle 
büyüyen Gültekin bir taraftan da çalışarak 
müzik öğretmenliği yapıyor. Zaten 
kütüphanelerin mali kaynağının bir kısımını 
da bu şekilde karşılıyor. Onu motive eden 
şey çocuk sevgisi: “Müzikle ilgili bir şeyler 
öğretmek ve bir insanın hayatına dokunmak 
beni çok mutlu ediyor.”
ANNE VE BABAMIN ADINI VERDİM
Küçük yaşta babasını kaybettiğini belirten 
Gültekin, zorlu günleri  hiç unutmamış ve 
onlardan güç almış: “Bu duyguyla çocuk 
yaşta baş edebilmek benim için oldukça 
zordu. Babam eğitime çok önem veren bir 
insandı. Yaşasaydı eminim bu yaptıklarımla 
gurur duyardı. Hep bir kütüphane açma 
hayalim vardı babamı kaybettikten sonra bu 
hayale daha sıkı tutundum ve çok şükür iki 
kütüphane açtım. Anne ve babamın adını 
yaşatmak için de açtığım kütüphanelerden 
birine anne ve babamın ismini verdim.” 
Kütüphaneleri açarken yaşadığı zorlukları 
ailesi ve arkadaşlarının desteğiyle 
aşabilmiş. Aldığı dönüşleri anlatırken ise 
gözleri parlıyor: “Çocukların, kitap okumaya 

hevesli olmaları onların gözündeki o 
mutluluğu, görmek ve yeni kütüphanelerini 
kullanmak için oldukça heyecanlı oluşları 
benim için çok kıymetli. Bana dönüşte her 
biri mektup yazmıştı. Bu beni daha çok 
sevindirdi. Bir kez daha iyi ki bu kütüphaneyi 
açmışım ve iyi ki o çocukların hayatına 

dokunmuşum diyorum.” 
İlk kütüphanesinin hikayesi ise Sakarya’daki 
bir köy okuluna uzanıyor: “Milli Eğitim 
Müdürlüğü’nün belirlediği toplam 750 
öğrencili anaokulu, ilkokul ve ortaokulu 
bünyesinde barındıran 12 köy okulu ve 
mahalleden taşımalı eğitim kapsamında 
öğrencisi bulunan bir okul. Bu okulda bugüne 
kadar topladığım bin 683 kitaptan oluşan 
bir kütüphane kuruldu. İlk kütüphanem bu 
şekilde kurulmuş oldu.” 
İkinci heyecanı ise onu köklerine kadar 
götürmüş, yani memleketi Ağrı’nın 
Patnos ilçesine bağlı bir köy okuluna: 
“Buradaki kütüphanemiz için bin 174 kitap 
toplayarak kütüphanemizi açtık. Kitap 
bağışlarını sosyal medyadan kampanyalar 
düzenleyerek ve desteğini benden hiçbir 
zaman esirgemeyen ailem ve arkadaşlarım 
sayesinde tamamladık.” 
Her şeyin bir çocuğu sevmekle başladığını 
söyleyen Gültekin’in hedefi kalbi kadar 
büyük: “Ben bu yola küçükken gittiğim 
köy okulundaki çocuklardan etkilenerek 
çıkmıştım. Çocukların hayatına dokunup 
onların mutluluklarına ortak olmak paha 
biçilemez. Dileğim 81 ilde bir kütüphane 
açmak. Güzel haberler yakında…” 

Haber: Aylin YILMAZ


